

At 4:40 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, MAY 16, 1989
(2)

The Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met *in camera* at 3:39 o'clock p.m. this day, in Room 371 West Block, the Chairman, Bob Porter, presiding.

Members of the Committee present: Chris Axworthy, Gabrielle Bertrand, Mary Clancy, John Cole, David Dingwall, Bruce Halliday, Bob Porter, Nicole Roy-Arcelin, Brian White, Stanley Wilbee.

Acting Members present: Coline Campbell for Jean-Claude Malépart; Al Horning for Barbara Greene; Rey Pagtakhan for Paul Martin.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Maureen Baker, Antony G. Jackson and Joan Vance, Research Officers.

The Committee met to discuss its future business.

The Chairman presented the First Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure, which is as follows:

Your Sub-Committee met on Wednesday, May 10, 1989, to consider the future business of the Committee and agreed to make the following recommendations:

1. That briefing sessions dealing with the 1989-90 Main Estimates for Health and Welfare Canada be held with officials from the Department of National Health and Welfare before May 24, 1989.
2. That the following Ministers be invited to appear before the Committee with respect to the 1989-90 Estimates:
 - Minister of National Health and Welfare
 - Minister of State (Seniors)
 - Minister of State (Fitness and Amateur Sport)
 - Minister responsible for the Status of Women.
3. That the following agencies be invited to appear before the Committee with respect to the 1989-90 Estimates:
 - Status of Women—Office of the Co-ordinator
 - Canadian Advisory Council on the Status of Women
 - Medical Research Council of Canada
 - National Council of Welfare
 - Federal Centre for AIDS.

À 16 h 40, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 16 MAI 1989
(2)

Le Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine se réunit à huis clos, aujourd'hui à 15 h 39, dans la pièce 371 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Bob Porter, (*président*).

Membres du Comité présents: Chris Axworthy, Gabrielle Bertrand, Mary Clancy, John Cole, David Dingwall, Bruce Halliday, Bob Porter, Nicole Roy-Arcelin, Brian White, Stanley Wilbee.

Membres suppléants présents: Coline Campbell remplace Jean-Claude Malépart; Al Horning remplace Barbara Greene; Rey Pagtakhan remplace Paul Martin.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Maureen Baker, Antony G. Jackson et Joan Vance, attachés de recherche.

Le Comité se réunit pour déterminer ses futurs travaux.

Le président présente le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure, libellé en ces termes:

Votre Sous-comité s'est réuni le 10 mai 1989 pour étudier les travaux futurs du Comité et a convenu de faire les recommandations suivantes:

1. Que l'on tienne des séances d'information relatives au Budget des dépenses 1989-1990 de Santé et Bien-être social Canada avec des fonctionnaires du ministère de la Santé nationale et du Bien-être social, avant le 24 mai 1989.
2. Que l'on invite les ministres suivants à comparaître devant le Comité en ce qui concerne le Budget des dépenses 1989-1990:
 - le ministre de la Santé nationale et du Bien-être social
 - la ministre d'État (Troisième âge)
 - le ministre d'État (Condition physique et Sport Amateur)
 - la ministre responsable de la condition féminine.
3. Que l'on invite les organismes suivants à comparaître devant le Comité en ce qui concerne le Budget des dépenses 1989-1990:
 - Condition féminine—Bureau de la coordonnatrice
 - Conseil consultatif canadien de la situation de la femme
 - Conseil de recherches médicales du Canada
 - Conseil national du bien-être social
 - Centre fédéral sur le SIDA.